
Årsmøtereferat - SANDNES MUSIKKRÅD  
Tid:      Tirsdag 21. mars 2023 kl. 19:30-21:00 
Sted:    Vågen vgs.  C307 
  
Tilstede:  
Svein Tollefsen – Sandnes musikkråd 
Jostein Johansen – Sandnes musikkråd og Sandnes storband 
Saulius Trepekunas – Hommersåk skolekorps, Hommersåk skolekor og Sandneskameratene 
Eva Vassbø – Hommersåk skolekorps 
Svitlana Turzyvska – Unge strykere 
Jadwiga Tmeska– Unge strykere 
Elisabeth Raustad Skjelmerud – Iglemyr skolekor 
Michaela Falk – Hana skolekor 
Ivana Narvestad – Hana skolekor 
Hallvard Fagerland – Sandnes kommune 
Liv M. R. Pedersen – Sandnes kommune 
Liv Tjemsland – Rogaland musikkråd  
Tom Thorsen – Sandnes kulturskoles aspirantorkester 
Trond Bøe – Sandnes musikkråd , Sandnes bluesklubb og Ruten rocks 
Bjarte Lending – Sandnes musikkråd og Gospelkoret Abraham 
Eva Skarung – Sandnes musikkråd og Sandnes operakor 
Arild Mjaaland – Sandnes musikkråd  
Cecilie Pedersen – Lura skolekorps 
Berit Lyslo – Kasserer Sandnes musikkråd 
Anne Mai Wik – Sandnes musikkråd og Stangeland skolekorps 
Øyvind Lapin Larsen – Sandnes musikkråd (19:30-20:20) 
 

Agenda 
Saker Vedtak 
1. Godkjenne 

representantenes 
fullmakter   

Godkjent 

2. Godkjenne saksliste og 
forretningsorden 

Godkjent 

3. Velge dirigent og 
referent 

Svein Tollefsen ble valgt som dirigent 
Bjarte Lending ble valgt som referent 
 

4. Velge to 
protokollskrivere 

Michaela Falk fra Hana skolekor og Arild Mjaaland ble valgt som 
protokollskrivere 
 

5. Fastsettelse av 
medlemskontigent for 
2024 

Styrets forslag om å beholde kontingent på 800 kr ble godkjent 

 
6. Behandle årsmelding Årsmeldingen ble gjennomgått i korte trekk. Ingen kommentar til denne.  

Årsmeldingen ble godkjent 
 



 
Referat for årsmøtet til Sandnes musikkråd 2023 er lest og godkjent av:  

Bjarte Lending - Referent 

 

______________________________ 

Arild Mjaaland – Protokollunderskriver           Michaela Falk - Protokollunderskriver 

 

_______________________________  _________________________________ 

7. Behandle regnskap Kasserer gjennomgikk regnskapet.  
Regnskapet ble godkjent.  
 

8. Behandle innkomne 
saker som er oppført på 
sakslisten 

Ingen saker ble meldt inn 
 
 

9. Behandle styrets forslag 
til handlingsprogram 

Det ble kommentert at rådet bør nevne Konsertseriene i Lanternen og 
Vinterland mer konkret under punkt 3, punkt 3.  
 
Enstemmig godtatt med tillegget. 
 

10. Behandle budsjett for 
kommende periode 

Godkjent 
 
 

11. Valg av styret 
• Styreleder (1 år) 
• To styremedlem (2 

år) 
• Varamedlemmer (1 

år) 
• Valgkomite (1 år) 
• Revisor (1 år) 

Valgkomiteens innstilling: 
Styreleder – Svein Tollefsen 
Styremedlem – Trond Bøe 
Styremedlem – Anne Mai Wik 
1. vara - Eva Skarung 
2. vara – Saulius Trepekunas 
Revisor – Berit Bore 
Valgkomite – Janet Wilford og Jostein Johansen 
 
Valget ble gjennomført, og valgkomiteen sin innstilling ble enstemmig valgt. 
 
Berit Lyslo sa ja til å ta et år til som kasserer. 
 
Det kom en oppfordring om å få flere kvinner i styret.  
 
Det ble kommentert at valgkomiteens mailadresser må legges ut på 
musikkrådets nettside. 
 


